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Protokół Nr LIV/2022 

z sesji  Rady Gminy Kętrzyn  z  dnia  30 listopada 2022  roku 
 

Data i godzina spotkania 30.11.2022 r.   godz. 11.00  
 

 Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski 

Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz 

Inspektor ds. obsługi rady Pani Jagoda Pyrka 

Kierownik Referatu Pan Mark Lemieszek 

p.o. dyrektora GOK Pani Marta Szmyd 

Prezes GPK Pan Krzysztof Tetfejer 

Kierownik GOPS Pan Robert Trusewicz 

Radca Prawny Pan Dariusz Bączek  

Nieobecni : Pani Renata Olechnowicz 
Pani Serafina Biała 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz  stwierdziła, że na 15 radnych obecnych 
jest 12 w związku z czym obrady są prawomocne. Nieobecni radni to radna Pani Renata Olechnowicz, 
Pani Agnieszka Mańkowska oraz Pani Serafina Biała.   
Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, iż sesja jest nagrywana i osoby w niej uczestniczące muszą 
liczyć się z tym, że materiał może zostać upubliczniony.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała proponowany porządek obrad: 
 
1/ Otwarcie posiedzenia           

2/ Stwierdzenie prawomocności obrad 

3/ Wybór sekretarza obrad 

4/ Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami 

5/ Sprawozdanie z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie 

6/ Podjęcie uchwał 

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Kętrzyn na 2022 rok 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

- w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

- w sprawie wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznych 

- w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych i 

wychowawczych nauczycieli niewymienionych w art.42 ust.3 ustawy Karta Nauczyciela, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Kętrzyn 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/190/2009 Rady Gminy Kętrzyn z dnia 25 lutego 2009 r. w 

sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków : motywacyjnego, funkcyjnego, wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe, godziny doraźnych zastępstw, za warunki pracy oraz wysokość i warunki 

wypłacania nagród dla nauczycieli szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kętrzyn 

- w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego wydzierżawienia nieruchomości 

- w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Kętrzyn z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2023 rok 

- w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy 

7 /Opinie, stanowiska, apele 

8/Interpelacje i zapytani radnych 

9/Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

10/ Sprawy różne 
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Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad.  

 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 12  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna,  
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

 

 

Ad. pkt 3 Wybór sekretarza obrad 

 

Sekretarzem obrad została Pani Mirosława Katiuszyn. 

 

 

Ad pkt 4 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami 

 

Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski złożył sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami.  

 

 

Ad pkt 5 Sprawozdanie z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego  

 

Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie Pan Krzysztof Tetfejer złożył 

sprawozdanie z działalności przedsiębiorstwa.  

 

 

Ad pkt 6 Podjęcie uchwał 

 
 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kętrzyn na 2022 rok 
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

przewiduje wprowadzenie zmian spowodowanych decyzjami wydanymi przez wojewodę warmińsko-

mazurskiego. Dokonano zmian w planie dochodów i wydatków w następujących działach : w dziale 750 

administracja publiczna zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę ogółem 12 249 zł z 

przeznaczeniem na realizację zadań wynikających z ustawy Prawo o aktach cywilnych ustawy o ewidencji 

ludności oraz ustawy o dowodach osobistych oraz kosztów utrzymania stanowisk wykonujących w terenie 

zadania zlecone z zakresu administracji rządowej zgodnie z decyzjami wojewody Warmińsko-

Mazurskiego. W dziale 801 oświata i wychowanie zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę                       

5 620, 84 zł z przeznaczeniem na wyposażenie szkół w podręczniki i materiały edukacyjne lub materiały 

ćwiczeniowe oraz na sfinansowanie kosztów zakupów tychże podręczników. W dziale 851, czyli ochrona 

zdrowia zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 150 zł, w związku z kosztami wydawania decyzji 

w sprawach świadczeniobiorców innych niż ubezpieczeni spełniających kryterium dochodowe, o którym 

mowa w ustawie o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych.  W dziale 

852 to jest pomoc społeczna  zmniejszono plan wydatków o kwotę ogółem 14 050 zł, przeznaczonej na 

ubezpieczenia zdrowotne oraz na realizację zasiłków stałych stanowiących zadanie własnej gminy z 

zakresu pomocy społecznej. W dziale 853 pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej zwiększono 

plan dochodów i wydatków o kwotę 1 193 317 zł z przeznaczeniem na wypłatę i obsługę dodatku 

węglowego. W dziale 855 rodzina dokonano zmian polegających na zmniejszeniu planu dochodów i 

wydatków o kwotę 133 699 zł z przeznaczeniem na realizację świadczeń wychowawczych, przy 

jednoczesnym zwiększeniu planu dochodów i wydatków o kwotę 21 211 zł z przeznaczeniem na 

realizację świadczenia pielęgnacyjnego, na opłacenie składek na ubezpieczenia zdrowotne za osoby 
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pobierające niektóre świadczenia zgodnie z decyzją wojewody Warmińsko Mazurskiego oraz na 

realizację zadań związanych z przyznawaniem karty dużej rodziny oraz środków z funduszy pomocy na 

finansowanie zadań bieżących w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy,  zgodnie z pismem wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego.  W pozostałych działach wyszczególnionych w załączniku 1 o dochodach, 

zwiększono plan dochodów i wydatków w związku z przewidywanym ich wykonaniem.  Po stronie 

wydatków oprócz zmian spowodowanych decyzjami wojewody Warmińsko-Mazurskiego dokonano zmian 

w zakresie inwestycji w następujących działach : w dziale 010 rolnictwo i łowiectwo dokonano 

przeniesienia planu wydatków między paragrafami o kwotę 2 000 złotych- dotyczy to zadania stacja 

uzdatniania wody Nowa Różanka, przydomowa czyszczalnia ścieków przy świetlicy wiejskiej w Nowej 

Różance. W dziale 600, czyli dział dotyczący dróg transport i łączność wprowadzono do realizacji w 

ramach funduszu sołeckiego zadanie pod nazwą przebudowa chodnika w miejscowości Parcz w kwocie 

25 246 zł oraz na zadaniu budowa chodnika w miejscowości Nakomiady zwiększono plan wydatków o 

kwotę 6000 zł w ramach funduszu sołeckiego. W dziale 750 administracja publiczna wprowadzono 

zadanie inwestycyjne pod nazwą „ Budowa masztu pod biało-czerwoną” w kwocie 8000 zł. Na te zadanie 

przeznaczona jest dotacja w tej samej wysokości. Wszystkie inne zmiany dokonane po stronie wydatków 

wprowadzono na podstawie uchwał poszczególnych sołectw i dotyczą one funduszu sołeckiego , w 

związku z przewidywanym ich wykonaniem.  

Radna Pani Agnieszka Mańkowska przybyła na posiedzenie Rady Gminy o godz. 11.22. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak wyjaśniła, iż Komisja Rewizyjna nie wnosi 

uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska Pani Barbara Bukowska 

wyjaśniła, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska nie wnosi uwag do w/w projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Turystyki Pani Leokadia Kajcińska wyjaśniła, iż 

Komisja Oświaty nie wnosi uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz wyjaśniła, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Usług Pan Tomasz Wyszomirski wyjaśnił, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz wyjaśniła, iż Komisja nie 

wnosi uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 13  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna,  
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

Nr LIV/268/2022 w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Kętrzyn na 2022 rok 
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Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
 
Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski wyjaśnił, iż uchwała jest podejmowana co roku. Uchwała budzi 

i będzie budziła wiele kontrowersji, a w szczególności w tych trudnych czasach, nie tylko dla mieszkańca, 

ale i dla samorządów. Bieżące utrzymanie i  koszty niestety stale wzrastają. Wójt przedstawił 

proponowane stawki podatku na rok 2023 , porównując stawki obowiązujące  w 2022 roku  ze wzrostem 

i globalnym wpływem na w budżet gminy z tytułu wzrostu ceny tej jednostkowej.  

Radny Pan Mirosław Tomasik zauważył, iż na posiedzeniu komisji rozmawiano  na temat podatków od 

budowli dla osób prawnych. Czy byłoby możliwe, aby na najbliższej sesji przedstawić informacje jak ten 

podatek wzrastał od roku 2020 ? Jaka jest dynamika przyrostu tego wzrostu i tego podatku oraz  jak to 

się ma do  fotowoltaiki ?  

Wójt Gminy wyjaśnił, iż informacje w tym zakresie zostaną przygotowane na najbliższą sesję.  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 13  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna,  
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

Nr LIV/269/2022 w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od 
nieruchomości 

 
 

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz przedstawiła proponowane stawki podatku od środków 
transportowych.  
 
Inspektor da Oświaty Pani Anna Abramowicz wyjaśniła, iż w październiku weszła zmiana w prawie 
oświatowym, jak również w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. Zmianie uległ zapis zwrotu 
kosztów dowożenia dziecka niepełnosprawnego przez rodziców samochodem prywatnym. Do tej pory 
wyliczano średnią z cen paliwa, na podstawie której dokonywano zwrotu kosztów dowozu takiego 
dziecka. W tej zmianie zapisujemy stawkę za 1 km, która została określona ustawą o ruchu drogowym.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 13  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna,  
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

Nr LIV/270/2022 w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków 
transportowych 
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Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od gospodarstw ekologicznych 
 
Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski wyjaśnił, iż projekt uchwały był także przedmiotem dyskusji na 

ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji. Uchwała podejmowana jest co roku. Proponujemy ulgę w 

podatku rolnym w wysokości 10% -  terenie gminy  są 4 gospodarstwa ekologiczne, które korzystają z z 

tej ulgi. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 13  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna,  
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

Nr LIV/271/2022 w sprawie 
wprowadzenia ulgi w podatku rolnym od 
gospodarstw ekologicznych 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych i wychowawczych nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, 
dla których organem prowadzącym jest gmina Kętrzyn 
 
Anna Abramowicz Inspektor ds. oświaty wyjaśniła, iż zmiany w Karcie Nauczyciela art. 42 ust. 7 pkt. 3 

litera b, wprowadziły zapis dotyczący dodatkowego nauczyciela specjalisty, pedagoga specjalnego. 

Obecnie obowiązujący przepis prawa miejscowego tego nie uwzględniał, stad też zmiany polegające na 

wprowadzeniu zapisów dot. kolejnego specjalisty w wymiarze godzin do 22.  Jest to najwyższy wymiar, 

jaki może Rada podjąć w takim wymiarze uchwały. Projekt uchwały został pozytywnie zaakceptowany 

przez związki zawodowe.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak wyjaśniła, iż Komisja Rewizyjna nie wnosi 

uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska Pani Barbara Bukowska 

wyjaśniła, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska nie wnosi uwag do w/w projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Turystyki Pani Leokadia Kajcińska wyjaśniła, iż 

Komisja Oświaty nie wnosi uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz wyjaśniła, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Usług Pan Tomasz Wyszomirski wyjaśnił, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz wyjaśniła, iż Komisja nie 

wnosi uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
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Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 13  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna,  
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

Nr LIV/272/2022 w sprawie określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć dydaktycznych i 
wychowawczych nauczycieli 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy 
Karta Nauczyciela, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Kętrzyn 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/190/2029 Rady Gminy Kętrzyn z dnia 25 lutego 2009 
roku w sprawie ustalenia regulaminy określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków : motywacyjnego, funkcyjnego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe, 
godziny doraźnych zastępstw, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród nauczycieli 
szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kętrzyn 
 
Inspektor ds. oświaty Pani Anna Abramowicz wyjaśniła, iż w związku z wprowadzeniem zmian 

dotyczących awansu zawodowego nauczyciela wprowadzono nową funkcję - mentora.  W projekcie 

uchwały dodajemy § 8  dot. funkcji mentora. Funkcja opiekuna stażu pozostaje nadal i będzie funkcją 

przejściową, która będzie obowiązywała do 31 sierpnia 2027 roku. Uchwała również uzyskała pozytywną 

opinię związków zawodowych. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak wyjaśniła, iż Komisja Rewizyjna nie wnosi 

uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska Pani Barbara Bukowska 

wyjaśniła, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska nie wnosi uwag do w/w projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Turystyki Pani Leokadia Kajcińska wyjaśniła, iż 

Komisja Oświaty nie wnosi uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz wyjaśniła, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Usług Pan Tomasz Wyszomirski wyjaśnił, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz wyjaśniła, iż Komisja nie 

wnosi uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 13  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna,  
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka 
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             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

Nr LIV/273/2022 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXIX/190/2009 Rady Gminy 
Kętrzyn z dnia 25 lutego 209 roku w 
sprawie ustalenia regulaminu 
określającego wysokość i szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków : motywacyjnego, 
funkcyjnego, wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe, godziny doraźnych 
zastępstw, za warunki wypłacania 
nagród nauczycieli szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Kętrzyn. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła przerwę w obradach. Obrady wznowiono w planowanym terminie. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego wydzierżawienia 
nieruchomości 
 

Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski wyjaśnił, iż mieszkaniec  gminy zwrócił się z prośbą o 

wydzierżawienie gruntu pod garażem na okres powyżej 3 lat. W związku z powyższym niezbędna jest 

uchwała Rady Gminy w tym zakresie.  Wydzierżawienie gruntu pod garażem ma obejmować okres 10 lat.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak wyjaśniła, iż Komisja Rewizyjna nie wnosi 

uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska Pani Barbara Bukowska 

wyjaśniła, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska nie wnosi uwag do w/w projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Turystyki Pani Leokadia Kajcińska wyjaśniła, iż 

Komisja Oświaty nie wnosi uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz wyjaśniła, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Usług Pan Tomasz Wyszomirski wyjaśnił, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz wyjaśniła, iż Komisja nie 

wnosi uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 13  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna,  
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
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Nr LIV/274/2022 w sprawie wyrażenia 
zgody na odstąpienie od przetargowego 
wydzierżawienia nieruchomości 

 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Kętrzyn z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok 
 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Pani Marta Szmyd wyjaśnił, iż wymieniona uchwała oraz program  

współpracy tworzony był w oparciu o zgłoszone do 30 września potrzeby społeczne. Wnioski do  budżetu 

gminy Kętrzyn złożyły następujące organizacje: Mazurski Klub Kętrzyńskie Morsy na zadanie: "Promocja 

zdrowego stylu życia" w wysokości 3,5 tysiąca złotych; Stowarzyszenie Edukacja, Rozwój, Aktywność, 

Era na zadanie: "Organizacja festynu sportowego w sołectwie Biedaszki" w wysokości 5000 zł oraz 

Ludowy Uczniowski Klub Sportowy Wilczek na zadanie: "Kultura fizyczna i sport. Rozgrywki w piłce 

nożnej" na kwotę 90 000 zł. Projekt programu współpracy był konsultowany w terminie od 9 listopada do 

23 listopada z organizacjami pozarządowymi i w podanym terminie nie wpłynęły żadne wnioski, uwagi 

dotyczące programu. Zadania realizowane we współpracy z organizacjami pozarządowymi w 2023 roku 

przedstawia program załączony do uchwały. Łączna wysokość środków zaplanowanych na realizację 

zadań publicznych w ramach programu na 2023 rok wynosi 73 500 zł i ostateczną wysokość środków 

przeznaczonych na realizację zadań w ramach programu określać będzie budżet gminy Kętrzyn na 2023 

rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak wyjaśniła, iż Komisja Rewizyjna nie wnosi 

uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska Pani Barbara Bukowska 

wyjaśniła, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska nie wnosi uwag do w/w projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Turystyki Pani Leokadia Kajcińska wyjaśniła, iż 

Komisja Oświaty nie wnosi uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz wyjaśniła, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Usług Pan Tomasz Wyszomirski wyjaśnił, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz wyjaśniła, iż Komisja nie 

wnosi uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 13  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna,  
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

Nr LIV/275/2022 w sprawie przyjęcia 
Rocznego Programu współpracy gminy 
Kętrzyn z organizacjami 
pozarządowymi, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
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roku o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2023 rok 

 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała Komisji Skarg Wniosków i Petycji w powyższej sprawie.  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 13  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna,  
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

Nr LIV/276/2022 w sprawie rozpatrzenia 
petycji dotyczącej utworzenia 
Młodzieżowej Rady Gminy 

 
 

Ad. pkt 4 Opinie, Stanowiska Apele  

 

1/ Przewodnicząca Rady Gminy wyjaśniła, iż przygotowano treść opinie w zakresie projektu studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn, a następnie odczytała jej 

treść. Zaproponowała, by w treści opinii pozostawiony został zapis „ negatywnie”. 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 13  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela 
                   Wiesław, Juchniewicz Teresa, Bohdanowicz Beata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz 
                   Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław, Olechnowicz  
                   Renata, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

 

 
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przyjęcie opinii Rady Gminy w omawianej sprawie.  

Przebieg głosowania : 
          „za” : 13  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela 
                   Wiesław, Juchniewicz Teresa, Bohdanowicz Beata, Rodak Katarzyna, Pietkiewicz 
                   Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław, Olechnowicz  
                   Renata, Wyszomirski Tomasz 

             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

Ad pkt 5 Interpelacje i zapytania radnych 

Brak. 
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Ad pkt 6 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

Brak.  

 

Ad pkt 7 Sprawy różne 

1/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała zgromadzonych iż  na jej ręce wpłynęło pismo skierowane 

Przez Ochotniczą Straż Pożarną w Karolewie z prośbą o spotkanie, którego tematem byłoby dalsze 

funkcjonowanie ochrony przeciwpożarowej oraz Ochotniczej Straży Pożarnej na terenie Gminy.  

Wskazała, iż jako termin spotkania zaproponowano dzień 2 grudnia 2022 roku.  

Radna Gminy w toku dyskusji zaproponowali inny termin spotkania tj. dzień 9 grudnia 2022 roku.  

2/ Wójt Gminy poinformował, iż Gmina Kętrzyn rozpoczyna dystrybucję węgla, który będzie można nabyć 

w Gminnym Przedsiębiorstwie Komunalnym w Karolewie. Wstępnie będą to 2 dni w tygodniu – środa i 

sobota. Poprosił o przekazywanie informacji w tym zakresie zainteresowanym mieszkańcom gminy. 

3/ Wójt gminy Kętrzyn zaprosił wszystkich zainteresowanych na koncert kolęd i pastorałek, który odbędzie 

się 18 grudnia w Parafii św. Stanisława Kostki w Karolewie.  

 

 
Protokół zakończono . Protokół zawiera 10 strony oraz 13 załączników. 
 
 
 
 
 
 
 

Protokołowała :              Przewodnicząca Rady Gminy  
 
 

    Inspektor ds. obsługi rady                Teresa Marzena Juchniewicz   
              Jagoda Pyrka  


